



香港唐氏綜合症協會
The Hong Kong Down Syndrome Association

懇請支持 2021 年 2 月 6 日(星期六) 新界區賣旗日

Invitation of Support Extends to HKDSA Regional Flag Day (New Territories Region) 06.02.2021

利是送祝福 · 揮春迎新樂

Giving for Blessings

協會將於 2021 年 2 月 6 日 (星期六)新界區舉行賣旗籌款活動。適逢農曆新年期間，協會準備了利是封及賀年祝福揮春，希望能讓大家在新年期間與身邊的親朋好友一同分享新年的喜悅！期盼透過是次賣旗活動所籌得的善款，將用作維持自負盈虧的服務發展，包括提供專為唐氏綜合症及其他殘疾人士之體藝發展項目，致力改善他們及其家人的生活質素。

如要有任何查詢，請致電 3590 2565 與本會行政助理(籌款及行政)陳小姐聯絡。

The HKDSA is delighted to have an opportunity to hold a Regional Flag Day (New Territories Region) on 6 February 2021 (Saturday). The date of this Flag Day is very close to the Chinese New Year, hence the association has prepared Red Packet and blessing Fai Chun to share the blessings with your friends and relatives! Your contribution will directly go to the development of our self-financing projects, such as sports and art services for our direct beneficiaries that is people with Down Syndrome and other disabilities.

For enquiries, please feel free to contact our Administrative Assistant (Fundraising and Administrative), Ms. Angela Chan at 3590 2565.



利是封 (10 個 pcs) : \$30/套 set
Red Packet



賀年祝福揮春 (1 對 pair). \$30/套 set
Blessing Fai Chun

新春襪襪祝福套裝售價 (一套利是封及一套賀年祝福揮春)
CNY Blessing set (Fai Chun & Red Packet) : \$50/套 set



姓名 Name : _____ 服務單位(如適用) Service Unit (If applicable): _____

訂購數量 Order Quantity :	合共 Total
1) 利是封 Red Packet \$30X_____(套 set)=\$_____	\$
2) 賀年祝福揮春 Blessing Fai Chun \$30X_____(套 set)=\$_____	
3) 新春襪襪祝福套裝 CNY Blessing set \$50X_____(套 set)=\$_____	

本人現附上 Enclosed 支票 Cheque / 入數紙 Bank in Slip / 現金 Cash。

付款方法 Payment Methods (請註: 訂購利是封/賀年祝福揮春 Please remark: Order Red Packet/Blessing Fai Chun)

- 支票付款抬頭請寫「香港唐氏綜合症協會」
By Crossed Cheque payable to "The Hong Kong Down Syndrome Association"
- 銀行直接過戶方式 Direct transfer 東亞銀行 BEA: 015-157-10-403-888-3; 匯豐銀行 HSBC: 002-6-423095
- 支付寶 AliPay HK (只適用於持有支付寶流動應用程式人士 For those with AliPay HK only)

請將相關入數紙回傳至 flagday2021@hk-dsa.org.hk 或寄回香港柴灣興華(二)邨安興樓天台; 請列明支持項目。如要收據, 請列明收據抬頭、地址及聯絡電話/電郵。 Please send back the bank in slip or record by email flagday2021@hk-dsa.org.hk or mail to Rooftop, On Hing House, Hing Wah (II) Estate, Chai Wan, Hong Kong.

請將收據寄予 Please send receipt to :

捐款人 / 團體名稱 Name/ Organization : _____

負責人姓名(如適用) Contact Person (if applicable) : _____ 職銜 Title : _____

聯絡電話 Tel : _____ 傳真號碼 Fax : _____ 電郵地址 Email : _____

聯絡地址 Address : _____

如多過一人需領取收據, 請填妥下列表格 If more than one recipients, please fill the form below :

收據抬頭 Recipient	總數 Total(\$)	收據抬頭 Recipient	總數 Total (\$)
1)		6)	
2)		7)	
3)		8)	
4)		9)	
5)		10)	

領取利是封及揮春地點 Collection Points

- 卓業中心: 沙田瀝源邨榮瑞樓地下 123-138 室
TipTop Training Centre: Room 123-138, G/F, Wing Shui House, Lek Yuen Estate, Shatin
- 就業輔助就業中心: 荃灣福來村永興樓地下 1-3A
Employment Services Centre: 1-3A, G/F, Wing Hing House, Fuk Loi Estate, Tsuen Wan
- 白普理家長資源中心: 九龍東頭村振東樓東翼地下
Bradbury Parents Resource Centre: G/F, Wing A, Chun Tung House, Tung Tau Estate
- 賽馬會唐家軒: 柴灣興華(二)邨安興樓天台
Jockey Club Down Syndrome Centre: Rooftop, On Hing House, Hing Wah (II) Estate, Chai Wan
- 郵寄到所提供的地址 (只適用於購買滿\$300 或以上)
By Mail (Only applicable to purchase amount in HK\$300 or above)

#所有收據將寄回上述負責人分發。 All receipts will be passed to the above contact person.

*備註 Remarks: 若需索取正式收據, 請以正楷清楚填寫收據抬頭。

Please use BLOCK LETTER to write down the name of recipient if receipt is required.